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Svinninge Samfällighetsförening 
Protokoll Styrelsemöte 
  
Styrelsemöte 2022-09-27 
 
Närvarande 
Marianne Martin, Claes Lange, Håkan Karlsson,  
 
Ej närvarande: Kauko Rutanen, Peter Dahlkvist 
  
Marianne öppnade mötet. Dagens agenda godkändes. 
 
P.1 - Protokoll från föregående möte godkändes.  
 
P.2 – Ekonomi - Samfällighetens kassör Oskar Öberg har entledigats. 
Styrelsen utser Claes Lange till ny kassör. 
 
P.3 – Ekonomi - information från Lena 
Inkomster från klubbhuset/uthyrning 
Marianne redovisar utgifter och inkomster. Till detta möte noterar 
styrelsen att det finns 33 stycken obetalda medlemsavgifter. 
Styrelsen beslutar att en ytterligare påminnelse för uteblivna 
inbetalningar ska ske. Om inbetalning inte sker skall 400 kr i 
förseningsavgift läggas till på den andra påminnelsen.  
 
Om inbetalning helt uteblir kommer ärendet att överlämnas till 
kronofogdemyndigheten för vidare handläggning. 
 
Angående redovisning av uthyrning gällande klubbhuset, har ingen 
information inkommit till detta möte. Redovisning sker därför vid nästa 
styrelsemöte. 
 
P.4 - Information från Håkan angående andelar / hamnen. Förslag 
föreligger och ska föredras vid nästa styrelsemöte. 
 
P.5 - Tele-masten.  



Marianne informerar att ett flertal frågor uppstod efter mötet med 
Telemastföretaget, som ägde rum idag. Dessa frågor ska skickas vidare 
till Villaägarna och Bygglovsenheten i Österåker. Svaren på dessa frågor 
redovisas om Marianne vid nästa styrelsemöte. 
 
P.6 - Övrigt 
- Marianne info om grönområdes projekt/Camilla  
 
- Fråga till Håkan- Hur använda kalender på hemsidan för att skriva in 
exempelvis aktivitetsdagar, kunna se att klubbhuset är bokat eller ej. 
 
- Marianne info angående ny kod till klubbhuset samt eventuell inkomst 
från uthyrning och hur den redovisas. 
 

• Claes redogjorde för omskyltning av vägguppen.  
• Claes redovisade om uppförande av badhytterna. Skärgårds 

gymnasiet kan åta sig arbetet mot att samfälligheten betalar allt 
material. Claes återkommer med offert. 

• Claes har pratat med Staffan/Gröna Gruppen angående städdagen 
15 oktober. De ansvarar för städdag. 

• Claes återkommer ang. Hörselslinga och ramp till klubbhuset. 
• Claes återkommer angående väghinder/blomsterlådor på 

Babordsvägen. 
• Styrelsen tog beslut att inte hyra ut klubbhuset någon enstaka gång 

för kommersiellt syfte. 
 
P.7-Mötet avslutas av ordförande  
 
 
Svinninge 27 september 2022 
 
Vid protokollet  
 
Marianne Martin  
 
Justeras av 
 
Claes Lange 
 


